
Geacht raadslid,

Met deze mail wil ik mijn grote bezorgdheid uitdrukken over het onverantwoord snel uitrollen van 5G, 
opgelegd door een onwetende en door winst verblinde overheid en telecomindustrie. Zij proberen 
burgers en gemeente o.a. te overrulen dmv het wetsvoorstel Implementatie Telecomcode, zonder de 
gezondheid van de burger voorop te stellen. 
Heeft u het daar al over gehad in de gemeente? Heeft u al beleid ontwikkelt om burgers te beschermen 
tegen straling of volgt u gedachteloos de gekleurde [en pertinent onjuiste] info van overheid en 
telecomindustrie?
Uw stem vóór de gezondheid van uw burgers is van groot belang momenteel. U en uw inwoners 
worden ongevraagd tot proefkonijnen gemaakt van een [zo blijkt] ongezonde en nog weinig 
bestudeerde technologie, waarvan de gevolgen niet zijn te overzien. Bent u daarvan goed op de 
hoogte? 
U kunt nog een verschil maken in onze “Groene” gemeente, en uzelf, uw kinderen en burgers 
hiertegen beschermen. Vraagt u om meer onderzoek voordat u zichzelf en uw medeburgers aan nog 
meer straling bloot stelt! Spreek een eigen beleid af om uw burgers te beschermen tegen overhaaste 
beslissingen. Een aantal gemeentes gingen U daarbij al voor.
Of bent u [zoals velen] slecht geïnformeerd over de effecten van EMV?
Dan loont het zich wellicht om even verder te lezen. Als ik hierna EMV schrijf bedoel ik 
electromagnetische velden zoals uitgezonden door o.a. mobiele telefoons, smartmeters, WIFI, 
antennemasten en straks wellicht ook door koelkasten, lantaarnpalen  en andere voorwerpen.
Aangezien ik geen wetenschapper ben haalde ik mijn info op internet, van eigen ervaring en van een 
echte wetenschapper die al 30 jaar met deze materie bezig is.
Wist u bijvoorbeeld dat:

 Er nog geen grootschalig onderzoek is gedaan naar de gezondheidseffecten van magnetische 
velden op organisch weefsel? En dat vele kleinschalige onderzoeken o.a. duiden op schade aan 
DNA, vruchtbaarheid en communicatie tussen cellen en synapsen? Met als gevolg slecht 
slapen, grotere kans op tumoren, warrig gedrag, hoofdpijn, oorsuizen, versnelde osteoporose, 
onvruchtbaarheid.

 Dat men in Amsterdam Zuidoost [Bijlmer] met een proefopstelling is begonnen zonder de 
bevolking daarover goed te informeren, en zonder de bevolking te monitoren op gezondheid 
[zoals wel was voorgesteld door mevrouw Laura Bromet, lid van de tweede kamer]?

 Een internationaal gerespecteerde wetenschapper, Prof. Dr. MartinPall [al 30 jaar specialist in 
onderzoek naar EMV] onlangs op 21 november o.a. Amsterdam bezocht en een vurig en 
gefundeerd pleidooi hield tegen de snelle uitrol van 5 G? En dat alle raadsleden van 
Amsterdam waren uitgenodigd en dat er slechts één aanwezig was?

 Deze Martin Pall voorspelt dat bij een uitrol van de huidige plannen in de grote steden over 2 
jaar de meeste jonge mannen hier onvruchtbaar zullen zijn (60% verminderde vruchtbaarheid 
is al aangetoond in Zwitserland, daar waar 5G al werd toegepast) , mensen niet meer goed 
zullen kunnen functioneren in denken en handelen, en een sterk verhoogde kans hebben op 
tumoren en schade aan DNA, hartfalen, hoofdpijn, etc.. Hij bewijst dat er niet alleen 
thermische effecten zijn bij blootstelling aan onnatuurlijke magnetische velden, maar ook 
biologische. Dr. Pall heeft daar sterke bewijzen voor, en ziet die gevolgen ook al om zich 
heen. Zijn onderzoeksresultaten en publicaties worden nog steeds genegeerd door media, 
telecomindustrie en overheid. Maar niet door de medische wereld! Kijkt u daarvoor naar de 
video via deze link:  https://adbroere.nl/web/nl/artikelen/5g-levensbedreigend.php 

 Afspraken tussen overheid en telecom al in 2000 gemaakt zijn, en dat de overheid al minstens 
6 miljard ontving voor vrijgegeven frequenties mits ze zou garanderen dat gemeentes en 
burgers zoveel mogelijk buiten spel zouden worden gehouden?
Zie hiervoor de link: https://stralingsbewustzuidkennemerland.nl/2019/08/08/hoe-zit-dat-nu-
met-die-internetconsultatie-over-de-telecomcode/ 
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 De door de Nederlandse overheid gehanteerde veiligheidslimieten meer dan 20 jaar oud zijn 
en zeer arbitrair zijn vastgesteld? En dus eigenlijk ondeugdelijk zijn? Er werd nl niet op 
organisch weefsel getest, maar op een zak van 82 kg, gevuld met zout water. En dan alleen 
maar op de (vooringenomen) stelling dat opwarming het enige gevaar zou zijn. Gemeten werd 
de hoeveelheid straling die nodig was om binnen 6 minuten deze zak met 1 graad te 
verwarmen. Het was een militaire “test”…..  Inmiddels zijn we 21 jaar verder, en is het 
belgedrag van de meeste burgers totaal veranderd. De meeste mensen (geen militairen meer, 
maar ook zwangere vrouwen, pubers en kinderen) bellen langer dan 6 minuten met de telefoon 
tegen hun hoofd, en in omgevingen die straling versterken, bv. metro, bus, tram en trein. In de 
meeste  andere landen worden dan ook veel strengere limieten en richtlijnen gehanteerd.

 De grote verzekeringsmaatschappijen zich al indekken en gezondheidsschade veroorzaakt 
door magnetische velden uitsluiten van vergoeding?

 5G eigenlijk nog weinig toepassingen kent en de burger er weinig voordelen van heeft? Ook 
voor zelfrijdende auto’s is deze technologie niet nodig. De toepassingen ‘moeten nog bedacht 
worden’…. Die toepassingen liggen waarschijnlijk vooral op het gebied van veiligheid, 
controle en sturing. Hoe kunnen we dit veilig vinden als men nergens onderzoek naar doet en 
niet transparant is?  

 Dat deze technologie ons geen stap dichter bij een zuiniger omgaan met energie en 
grondstoffen brengt? Er is veel meer energie nodig én er worden nóg meer gadgets van plastic 
vervaardigd dan er al zijn. Eerst grondig onderzoeken, dán pas handelen!

Wij vragen de gemeente hierbij dringend om zelf verantwoordelijkheid te 
nemen voor het welzijn van inwoners, en te zorgen voor een stralingsbewust 
beleid. De overheid doet het niet, en blijkt niet goed op de hoogte of bewust te 
misleiden. Handvaten hiervoor worden aangereikt in het stuk via de link:  
https://stralingsbewustzuidkennemerland.nl/2019/08/08/hoe-zit-dat-nu-met-die-internetconsultatie-
over-de-telecomcode/
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